
40 www.fieldmanager.nl

Dagelijks verdwijnen er iedere dag geruisloos mensen uit ons vakgebied om bijna even geruisloos weer opgevolgd te worden door nieuwe 

sportveldbeheerders. Maar als je op een paar maanden na 40 jaar hebt gewerkt aan de aanleg van sportvelden in heel Nederland mag vak-

blad Fieldmanager wat rumoer maken rondom een afscheid. Het bovenstaande is ieder geval de mening van Huib van de Heuvel, sportveld-

beheerder bij de gemeente Haarlemmermeer die ons attendeerde op het komende afscheid van Kees Nan, uitvoerder bij Arcadis.
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Kees Nan, De laatste der Mohikanen?!

Ik ontmoet Kees Nan in de loods bij Huib van 

den Heuvel, een loods die sowieso al historie in 

zich heeft. Ooit was hier het kloppend hart van 

de Floriade van 2002 gevestigd. Een evenement 

waar beide heren nauw bij betrokken waren. 

Kees Nan was verantwoordelijk voor de gazons 

van het terrein en Van den Heuvel werkte ook 

toen al voor de gemeente. 

Wat is kortweg je carrière?

“De laatste 37 jaar werkte ik voor Heidemij en 

Arcadis, Daarvoor 1,5 jaar bij een steenhouwerij 

en ook daarvoor weer bij Heidemij. Ik ben begon-

nen bij de Heidemij, maar had in eerste instantie 

niet het idee dat ik daar verder kon komen en 

daarom heb ik wat anders gezocht. Gelukkig 

zochten ze na anderhalf jaar weer contact. 

Uiteindelijk heb ik daar 37 jaar gewerkt. Met mijn 

eerste periode bij Heidemij haal ik totaal net geen 

40 jaar.” 

Ooit hogerop willen komen?

“Ik beëindigde mijn carrière als uitvoerder maar 

ben gestart als grondwerker. Hoger in de Arcadis-

hiërarchie dan uitvoerder ben ik niet gekomen. 

Dat vond ik nooit een probleem. Ze zeiden wel 

eens tegen mij ‘kun je er niet nog een werk 

bijdoen?’. Dat heb ik altijd afgehouden. Je kunt 

maar een werk goed doen. Iedereen die mij kent 

weet dat ik alles controleer, iedere drainage, 

iedere stap in het bouwproces. Dat kan niet als je 

twee projecten hebt.”

Waar ben je meest trots op?

“De stadions. Schalke 04, Arena, AZ, Vitesse 

en nog een handvol andere stadions. Zeker aan 

Schalke 04 bewaar ik goede herinneringen. 

Vanwege de afstand en om altijd toezicht op het 

veld te houden sliep ik vaak in de bouwkeet. Ik 

maakte dan makkelijk dagen van 15 of 16 uur.” 

Vond jouw vrouw dat altijd leuk? 

“Mijn vrouw kent mij door-en-door. Toen ik pas 

geleden zei dat ik erover dacht er nog een paar 

maanden aan vast te plakken, wist ze dat de 

beslissing eigenlijk al genomen was. Daar kan ze 

mee omgaan.”

Wat is je grootste misser?

“Dat weet ik eigenlijk niet, die zijn er niet 

geweest.”

Grootste irritatie?

“Bestekken rommelen vaak en ingenieursbu-

reaus komen daar soms te makkelijk mee weg. 

Ook heb ik het idee dat mensen vroeger meer 

interesse hadden in het werk zelf en minder in 

de procedures. Inmiddels is het volgens mij vaak 

andersom. Als gevolg daarvan zie je steeds min-

der bedrijfsleiding op het werk. De bedrijfsleiding 

managet op afstand.”

Afgezwaaide sportveldbeheerder verdient een lintje
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Leuke anekdote? 

“Ik deed een project op het oude vliegveld 

Iepenburg en had op het werk een jonge opzich-

ter van de gemeente. Die jongen zat maar de 

hele dag op zijn laptop te kijken en had verder 

niets te doen. Ik heb hem toen maar aan het 

werk gezet. Ga de boel maar aanvegen. Dat vond 

hij eigenlijk wel prima.”

Hoe werk je?

Nan: “Ik keek nooit naar de kosten, maar naar 

de kwaliteit van het werk. Als ze een werk voor 

te weinig geld hadden aangenomen is dat niet 

mijn probleem. Ik word gevraagd om kwaliteit te 

leveren en dan zorg ik daarvoor. Mijn werk hield 

ook in dat ik soms ook wel eens wat mindere 

populaire maatregelen nemen. Bijvoorbeeld bij 

een werk in Anna Paulowna. Ze hadden daar 

verkeerd materiaal voor de toplaag gebruikt. Als 

ik dan zeg dat ze alles weer mogen weghalen, 

maak je geen vrienden.”

Laatste der Mohikanen?

“Heidemij was ooit heel groot in sport. Inmiddels 

zijn we als bedrijf veel kleiner. Ik vraag me wel af 

of Arcadis op termijn niet helemaal uit sport ver-

trekt. Neemt niet weg dat ik altijd met heel veel 

plezier bij Arcadis gewerkt heb.”

Reactie uit de markt:

The Ceelen: “Ik kan me herinneren hoe Kees Nan 

bij de Arena een aantal vrachtwagens met mate-

riaal terugstuurde. Dan moet je heel sterk in je 

schoenen staan. Kees Nan had daar maling aan. 

Echt een onverstoorbare Noord-Hollander.” 

Huib van de Heuvel, sportveldbeheerder bij de 
gemeente Haarlemmermeer, wil Kees Nan in het 
zonnetje zetten om hem te bedanken voor
bewezen diensten.


